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Abstract (en)
Dry-cooling tower using natural draught for cooling warm water without evaporation, the ribbed coolers (5) which assist the flow of warm water being
arranged horizontally, and the coolers being assigned adjustable louvres, which control the intensity of the cooling, and a heater unit (14) which
blows in warm air serving the purpose of preheating. According to the invention, the louvres (13) in the cooling tower (1) are likewise arranged in the
horizontal plane above the air coolers (2). <IMAGE>

Abstract (de)
Trockenkühlturm mit natürlichem Zug zum verdampungsfreien Kühlen von Warmwasser, wobei die die Strömung des Warmwassers fördernden
gerippten Kühler (5) horizontal angeordnet sind und den Kühlern die Intensität der Kühlung regelnde einstellbare Jalousien und eine Warmluft
einblasende, zum Vorwärmen dienende Heizeinheit (14) zugeordnet sind. Erfindungsgemäß sind die Jalousien (13) in dem Kühlturm (1) über den
Luftkühlern (2) gleicherweise in der horizontalen Ebene angeordnet.
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